
Zapisnik 
 sa 40. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  

održane 5. prosinca 2024. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/24-02/10, URBROJ: 2137-15-24-1 od 29. studenog 2024. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Općini Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, 
s početkom u 18:00 sati. 
 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Hrvoje Fuček, 
5. Ivan Turbelija,  
6. Božidar Jendrijev, 
7. Martina Jendrijev Tomašek. 
 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marić, 
2. Milan Kolar. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
- Ivana Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu. 
 
Zapisnik je vodila: Ivana Međurečan. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 40. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 40. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 7 (sedam) članova Vijeća. Odsutni su članovi Vijeća g. Milan Kolar i g. Darko Marić koji su 
opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 39. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 19. studenog 2024. 
godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 39. 

Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 39. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 19. 

studenog 2024.  godine verificiran jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 40. sjednice. Da li ima 

nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema, dajem na 
usvajanje Dnevni red 40. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 40. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 

 
 



Dnevni red: 
 

1. Razmatranje prijedloga i donošenje III. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac 
za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu, 

2. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj 
skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/izmjenama Programa javnih 
potreba u: 
A.  predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
B. osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 
2024. godinu, 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/ izmjenama Programa: 
A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine  
Ferdinandovac u 2024. godini, 
C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
D. utroška sredstava vodnog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
E. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa, prodaje, prodaje izravnom 
pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom  
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini, 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj 
turizma na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama i dopunama Programa mjera 
osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini, 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o komunalnim djelatnostima na području 
Općine Ferdinandovac, 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o donošenju III. izmjena i dopuna Prostornog 
plana uređenja Općine Ferdinandovac, 

9. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini naknade članovima Općinskog vijeća 
Općine Ferdinandovac i članovima radnih tijela Općinskog vijeća, 

10. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini naknade članovima Upravnog       vijeća 
Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac, 

11. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjenama Procjene rizika od požara i    
tehnološke eksplozije Općine Ferdinandovac 

12. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjenama Plana zaštite od požara  Općine 
Ferdinandovac, 

13. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana djelovanja Općine Ferdinandovac u području 
prirodnih nepogoda za 2025. godinu, 

14. Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine 
Ferdinandovac za 2025. godinu, 

15. Razmatranje i davanje suglasnosti na II. izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića 
Košutica za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu, 

16. Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto 
zdravstvenog voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac, 

17. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 
 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 



 
 
 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje III. Izmjena i dopuna Proračuna Općine 
Ferdinandovac za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog III. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 

2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: III. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. 

godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu ukupni prihodi i primici po prijedlogu III. Izmjena i dopuna 
Proračuna za 2024. godinu su smanjeni za 452.515,00 eura i sada iznose 1.362.508,00 eura. Ukupni 
rashodi i izdaci po prijedlogu III. Izmjena i dopuna Proračuna za 2024. godinu su smanjeni za 
452.515,00 eura i sada iznose 1.645.475,11 eura. Preneseni višak iz prethodne godine iznosi 
282.967,11 eura. Prijedlogom III. izmjena i dopuna rashodi i izdaci su usklađeni s dosadašnjim 
ostvarenjem te očekivanim potrebama do kraja proračunske godine. Trenutno nam je poznato cca 
90 % situacije za ovu godinu vezano uz iznose u kojim će biti izvršene pojedine proračunske stavke 
te su sukladno tome i planirane ove izmjene i dopune Proračuna. Od značajnijih prihoda i dalje 
padaju prihodi od naknade za eksploataciju mineralnih sirovina. Smatram da je novi plan prihoda i 
rashoda realan, a unutar Proračuna nije bilo drastičnih izmjena. U idućim točkama Dnevnog reda 
dati će se detaljnije obrazloženje izmjena prema proračunskim programima.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog III. Izmjena i dopuna 
Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

III. Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. godinu i projekcije za 
2025. i 2026. godinu. 

 III. Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. godinu i projekcije za 
2025. i 2026. godinu nalaze se u privitku ovog Zapisnika i čine njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 

 
Točka 2. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj 
skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na 
području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem riječ općinskom načelniku.  
OPĆINSKI NAČELNIK: ukupna sredstava za izvršenje Programa smanjuju se sa 149.610,00 eura na 
119.910,00 eura. Povećanje sredstva odnosi se na sredstva za pomoć mladima obiteljima za 
stambeno zbrinjavanje za 10.500,00 eura. Najveće izmjene odnose na smanjenje sredstva 
sufinanciranja projekta „Brižne ruke Podravske“ sa 89.010,00 eura na 50.710,00 eura, jer su sredstva 
planirana za cijelu godinu, a program počeo tek od srpnja 2024. godine. 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Plana o izmjenama Plana javnih 
potreba u socijalnoj skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  
 



PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) 
glasova „ZA“ d o n i j e l o :  

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini.  

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

            PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 

Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/izmjenama Programa javnih 
potreba u: 
A.  predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
B. osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za   
2024. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o izmjeni/izmjenama Programa javnih potreba 

pod A. u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, pod B. u 
osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju na području Općine Ferdinandovac u 
2024. godini. Dajem riječ općinskom načelniku.  

Na prijedlog načelnika predsjednik dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve 
programe pod ovom točkom.  

OPĆINSKI NAČELNIK: u Programu javnih potreba u predškolskom odgoju planirana su 
sredstva za financiranje rada Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. Sredstva se osiguravaju u svoti 
od 253.943,00 eura i to iz državnog proračuna za fiskalnu održivost dječjih vrtića u iznosu od 
84.120,00 eura, pomoći iz državnog proračuna za funkcionalno spajanje jed. lok. samouprave u 
iznosu od 2.300,00 eura i iz općih prihoda Proračuna Općine Ferdinandovac u iznosu od 167.523,00 
eura. 

U Programu javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju, 
osim programa tamburaške sekcije za djecu od prvog do četvrtog razreda Općina je nastavila 
financirati i voditelja tamburaša za naprednu tamburašku skupinu od petog do osmog razreda. U 
sklopu pilot projekta za financiranja izvanškolskih aktivnosti za djecu od prvog do četvrtog razreda 
osnovne škole nabavljeni su tamburaški instrumenti koji će ostati kod nas i za buduće generacije.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? 
PREDSJEDNIK: smatra da je sve navedeno prihvatljivo i korektno. Da li ima nekih pitanja ? 

Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Programa o 
izmjeni/izmjenama Programa javnih potreba pod A. u predškolskom odgoju na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o :   

Program o izmjenama Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području 
Općine Ferdinandovac u 2024.  

Program o izmjenama Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. i nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih 

potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

    PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o : 

 
 



 Program o izmjenama Programa javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i 
visokom obrazovanju na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini.  

Program o izmjenama Programa u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom 
obrazovanju na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika 
i čini njegov sastavni dio. 

 
            PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 

 
Točka 4. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/ izmjenama Programa: 
A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini, 
B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine  
Ferdinandovac u 2024. godini, 
C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini, 
D. utroška sredstava vodnog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini, 
E. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa, prodaje, prodaje izravnom 
pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom  
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedloge Programa o izmjenama Programa: A. održavanja komunalne 
infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, B. građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, C. utroška sredstava šumskog doprinosa 
na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini., D. utroška sredstava vodnog doprinosa na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini i E. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od zakupa, 
prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom  
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini. Dajem riječ općinskom načelniku.  

Na prijedlog načelnika predsjednik dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve programe pod 
ovom točkom.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac izvršene su usklade zbog promjene iznosa namjenskih prihoda, posebice zbog 
smanjenja sredstava od šumskog doprinosa.  Kod održavanja zelenih površina došlo je do povećanja u 
odnosu na usluge tekućeg održavanja zelenila. Kod održavanja groblja došlo je do povećane količine otpada 
pa su se troškovi zbrinjavanja otpada sukladno tome i povećali. Kod održavanja građevina javne odvodnje 
oborinskih voda, došlo je do povećanja za 10.000,00 eura koje se odnosi na usluge tekućeg održavanja 
sukladno potrebama i stanju na terenu.  

Kod građenja komunalne infrastrukture najviše smanjenje u iznosu od 321.000,00 odnosi se na 
izgradnju dijela NC u Brodiću, jer se još ne znaju rezultati prijave navedenog projekta na javni poziv. Zbog 
navedenog se projekt prebacuje u iduću godinu. Kod rekonstrukcije dijela nerazvrstane ceste Trepče dolazi 
do povećanja troškova sukladno stanju na terenu, a prema procjeni planiranih ukupnih troškova 
asfaltiranja. Bitno je naglasiti da se radovi na izgradnji pješačko biciklističke staze u Dravskoj odvijaju prema 
planiranom, te će Županijska uprava za ceste sufinancirati izgradnju u iznosu od 46.000,00 eura. 

U Programu utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini ukupno planirana sredstva smanjuju se za 10.000,00 eura sukladno dosadašnjem priljevu sredstava 
u Proračun i podacima primljenim od nadležnih šumarija. 

U programu utroška sredstava vodnog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
ukupno planirana sredstva povećavaju se na 150,00 eura prema trenutnom priljevu sredstava u Proračun. 



U Programu korištenja sredstava ostvarenih od  zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH 
došlo je do smanjenja planiranih prihoda, jer je jedan od zakupnika  vodio spor oko zemlje koja je u zakupu, 
a sada je prešla u njegovo vlasništvo, tako da više neće biti predmet zakupa. 

 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 

zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama Programa 
održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“? 

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama Programa građenja 
komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 
Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Ferdinandovac u 2024. godini. 
Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama Programa utroška 

sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 
Program o izmjenama Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine 

Ferdinandovac u 2024. godini. 
Program o izmjenama Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine 

Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama Programa utroška 

sredstava vodnog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 
Program o izmjenama Programa utroška sredstava vodnog doprinosa na području Općine 

Ferdinandovac u 2024. godini. 
Program o izmjenama Programa utroška sredstava vodnog doprinosa na području Općine 

Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa o 

namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 
privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom  poljoprivrednog zemljišta u 



vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini na području 
Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

 
PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  7 

(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 
 
Program o izmjenama Programa o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  

zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje 
izravnom pogodbom  poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini na području Općine Ferdinandovac 

Program o izmjenama Programa o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  
zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje 
izravnom pogodbom  poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini na području Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
                  PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj turizma na 

području Općine Ferdinandovac u 2024. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj turizma 
na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Kod potpora za razvoja turizma došlo je do smanjenja u iznosu od 
3.000,00 eura budući da tokom godine nije bilo zatraženih subvencija za smještajne kapacitete.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje suglasnosti prijedlog Programa o 
izmjeni Programa potpora za razvoj turizma na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini .Tko 
je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o : 

 
Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj turizma na području Općine 

Ferdinandovac u 2024. godini . 
Programa o izmjeni Programa potpora za razvoj turizma na području Općine 

Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama i dopunama Programa mjera 

osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Programa o izmjenama i 

dopunama Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem riječ općinskom načelniku.      

OPĆINSKI NAČELNIK: Ove godine do sada nisu korištena sredstva za poticajnu naknadu za 
mjeru osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac kao ni sredstva 
za „hladni pogon“ ordinacije obiteljske medicine u Ferdinandovcu. Obzirom da su izvršena velika 
ulaganja od strane Doma zdravlja u opremu ordinacije dentalne medicine u Ferdinandovcu, uvodi 



se nova mjera sufinanciranja dijela troškova ulaganja u ordinaciju obiteljske (opće) medicine i 
ordinaciju dentalne medicine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama 
i dopunama Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o :  

 
Program o izmjenama i dopunama Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene 

zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. 
Program o izmjenama i dopunama Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene 

zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio.  

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 

Točka 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o komunalnim djelatnostima na području 

Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Odluke o komunalnim 
djelatnostima na području Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Trenutno važećom odlukom nije propisan način obavljanja uslužne 
komunalne djelatnosti ukopa pokojnika na mjesnom groblju Ferdinandovac. Ovom Odlukom 
propisano je da navedenu djelatnost može obavljati trgovačko društvo u vlasništvu/suvlasništvu 
Općine Ferdinandovac. Isporučitelj navedene komunalne usluge je tvrtka Drava Kom d.o.o. Virje koja 
se doregistrirala za obavljanje navedene komunalne djelatnosti. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
 Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog 

Odluke o komunalnim djelatnostima na području Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o : 

 
Odluku o komunalnim djelatnostima na području Općine Ferdinandovac.  
Odluka o komunalnim djelatnostima na području Općine Ferdinandovac nalazi se u 

privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
 

  PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda 
 

Točka 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o donošenju III. izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog o donošenju III. Izmjena i 
dopuna Prostornog plana uređenja Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Zbog nemogućnosti dobivanja građevinske dozvole, a time i prijave  
projekta rekonstrukcije i energetske obnove Osnovne škole Ferdinandovac na EU javni poziv bilo je 
potrebno u prostornom planu izmijeniti odredbu koja se odnosi na koeficijent izgrađenosti čestice. 
Navedeni koeficijent iznosi  0,3, a izmjenama Prostornog plana povećava se na 0,7. U samom 



postupku priznati su i zahtjevi drugih javnopravnih tijela koji ne dovode do bitne promjene 
Prostornog  plana. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog  

Odluke o donošenju III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Ferdinandovac. Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“? PREDSJEDNIK:  

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ d o n i j e l o :  

 
Odluku o donošenju III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 

Ferdinandovac.  
Odluka o donošenju III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 

Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
 

   PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 

 
Točka 9. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini naknade članovima Općinskog vijeća Općine 
Ferdinandovac i članovima radnih tijela Općinskog vijeća 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog Odluke o visini naknade 

članovima Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac i članovima radnih tijela Općinskog vijeća. Dajem 
riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: S obzirom na povećanje troškova života te uzevši u obzir da vijećnici 
svoju dužnost ne obavljaju samo dolaskom na sjednice već i komunikacijom s mještanima i kroz 
pomoć općinskim tijelima u radu,  predlaže se povećanje naknade članovima vijeća za  25% odnosno 
10,00 eura po sjednici. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke 

o visini naknade članovima Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac i članovima radnih tijela 
Općinskog vijeća. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o : 

 
Odluku o visini naknade članovima Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac i članovima 

radnih tijela Općinskog vijeća.  
Odluka visini naknade članovima Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac i članovima 

radnih tijela Općinskog vijeća nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
 

                       PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 
 

Točka 10. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini naknade članovima Upravnog  vijeća Dječjeg 

vrtića Košutica Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog o Odluke o visini naknade 
članovima Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Kako i za Općinsko vijeće, predlaže se povećanje naknade i za članove 
Upravnog vijeća Dječjeg vrtića za 25% , što iznosi povećanje od 5,00 eura po sjednici. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  



Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke 
o visini naknade članovima Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o : 
 

Odluku o visini naknade članovima Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac. 
Odluka visini naknade članovima Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac 

nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 11. Dnevnog reda. 
 

 
Točka 11. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjenama Procjene rizika od požara i tehnološke 
eksplozije Općine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog o donošenju Odluke o 

izmjenama Procjene rizika od požara i tehnološke eksplozije Općine Ferdinandovac. Dajem riječ 
općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Zbog stavljanja izvan snage pravilnika koji je propisivano minimalni 
broj operativnih vatrogasaca za vatrogasna društva koja nisu određena kao središnja, dozvoljeno je 
da se aktima Općine Ferdinandovac propiše navedeno. Tako je  Izmjenama Procjene rizika od 
požara i tehnološke eksplozije Općine Ferdinandovac propisano da vatrogasna društva koja nisu 
određena kao središnja moraju imati minimalno 2 operativna vatrogasca umjesto 10. Navedeno se 
odnosi na DVD Lepa Greda i DVD Brodić i time će se spriječiti njihovo ukidanje do kojeg bi inače 
došlo zbog neispunjavanja propisanih uvjeta o minimalnom broju operativnih vatrogasaca. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke 

o izmjenama Procjene rizika od požara i tehnološke eksplozije Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o : 

 
Odluku o izmjenama Procjene rizika od požara i tehnološke eksplozije Općine 

Ferdinandovac.  
Odluka o izmjenama Procjene rizika od požara i tehnološke eksplozije Općine 

Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 12. Dnevnog reda. 
 

Točka 12. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjenama Plana zaštite od požara  Općine 

Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo prijedlog o donošenju Odluke o 
izmjenama Plana zaštite od požara Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Prijašnja točka i ova točka su povezane radi se o istoj problematici. 
Također se smanjuje i propisani broj opreme za vatrogasce, zbog smanjenja broja operativnih 
vatrogasaca. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  



Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke 
o izmjenama Plana zaštite od požara Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o : 

 
Odluku o izmjenama Plana zaštite od požara Općine Ferdinandovac. 
Odluka o izmjenama Plana zaštite od požara Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku 

ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 13. Dnevnog reda. 
 

 
Točka 13. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Plana djelovanja Općine Ferdinandovac u području prirodnih 
nepogoda za 2025. godinu 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Plana djelovanja Općine 

Ferdinandovac u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: zadužio za obrazloženje službenicu Ivanu Međurečan. 
IVANA MEĐUREČAN, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu: Temeljem Zakona o 

ublažavanju i uklanjanju posljedica prirodnih nepogoda predstavničko tijelo jedinice lokalne i 
područne (regionalne) samouprave donosi Plan djelovanja za sljedeću kalendarsku godinu radi 
određenja mjera i postupanja djelomične sanacije šteta od prirodnih nepogoda. Osnovni cilj Zakona 
temeljem kojeg se donosi ovaj Plan jest prikazivanje važnosti poljoprivrednih dobara te nužnosti 
uspostave Registra šteta. Plan je izrađen sukladno važećoj Procjeni rizika od velikih nesreća za 
Općinu Ferdinandovac. Na području Općine, Procjenom rizika od velikih nesreća za Općinu 
potencijalnu prijetnju za stanovništvo, materijalna i kulturna dobra te poljoprivrednu proizvodnju 
spadaju sljedeće prirodne nepogode potres, poplava, ekstremne temperature te epidemije i 
pandemije. Plan sadrži popis mjera i nositelja mjera uslijed nastupa prirodnih nepogoda. Glavna 
operativna snaga za poduzimanje mjera uslijed nastupa prirodnih nepogoda je Vatrogasna zajednica 
Općine Ferdinandovac. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Plana djelovanja Općine 
Ferdinandovac u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko 
je „UZDRŽAN“?  

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo: 

 
 Plan djelovanja Općine Ferdinandovac u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu.  
Plan djelovanja Općine Ferdinandovac u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 

nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 14. Dnevnog reda. 
 

Točka 14. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine 

Ferdinandovac za 2025. godinu 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine 

Ferdinandovac za 2025. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku.  
 
 



OPĆINSKI NAČELNIK: Plan davanja koncesija donosi se sukladno Zakonu o koncesijama i 
dostavlja Ministarstvu financija. Za 2025. godinu nije planirano davanje koncesija.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Godišnjeg plana davanja 
koncesija na području Općine Ferdinandovac za 2024. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o :  

 
Godišnji plan davanja koncesija na području Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. 
Godišnji plan davanja koncesija na području Općine Ferdinandovac za 2025. godinu nalazi 

se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
 
                PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 15. Dnevnog reda. 

 
 

Točka 15. 
Razmatranje i davanje suglasnosti na II. izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića 

Košutica za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog II. Izmjena i dopuna Financijskog plana Dječjeg vrtića 
Košutica za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Ovim drugim izmjenama Financijskog plana prihodi poslovanja se povećavaju 
za 4.769,00 € te sada iznose 291.988,96 €. Povećanje se odnosi na uplate prihoda iz nadležnog 
proračuna za financiranje rashoda poslovanja i prihoda od pruženih usluga odnosno smještaj djece 
i provođenje kraćih programa etno tradicijski i rano učenje engleskog jezika. Manjak prihoda iz 
prethodne godine koji će se rasporediti iznosi 4.018,96 €. Ovim drugim izmjenama Financijskog 
plana rashodi poslovanja se povećavaju za 4.769,00 € te sada iznose 287.970,00 €. Povećanje se 
odnosi na rashode za zaposlene odnosno plaće radi povećanja osnovice za obračun plaće i promjena 
koeficijenata radnih mjesta te prigodne božićne nagrade sukladno važećim propisima i stručno 
usavršavanje zaposlenika. Materijalni rashodi se povećavaju za uredski materijal i ostale materijalne 
rashode, namirnice te komunalne usluge. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje suglasnosti na II. Izmjene i dopune 
Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za 2024. i projekcija za 2025. i 2026. godinu. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o :  
 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na II. izmjene Financijskog plana Dječjeg vrtića 
Košutica Ferdinandovac za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu.  

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na II. izmjene Financijskog plana Dječjeg vrtića 
Košutica Ferdinandovac za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 16. Dnevnog reda. 

          
 
 
 
 
 



Točka 16. 
Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog 

voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo Odluku o izboru radnika na radno 
mjesto zdravstvenog voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Dajem 
riječ općinskom načelniku.  

OPĆINSKI NAČELNIK: Dječji vrtić mora sukladno pedagoškom standardu zaposliti 
zdravstvenog voditelja na dva sata po odgojno obrazovnoj skupini. Predlaže se zapošljavanje Ivane 
Čorba iz Đurđevca, na neodređeno vrijeme, u nepunom radnom vremenu od 8 sati tjedno. 
Navedene kandidatkinja zadovoljava sve uvjete provedenog natječaj za zapošljavanje. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje suglasnosti Odluku o izboru radnika 
na radno mjesto zdravstvenog voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica 
Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ d o n i j e l o :  

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog 
voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac.  

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog 
voditelja na neodređeno vrijeme u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 17. Dnevnog reda. 

 
 

Točka 17. 
Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 

 
  PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja, primjedbi ili upita ? Tko se javlja za riječ ? 

 MARTINA JENDRIJEV, članica: kako će se riješiti problem oborinske odvodnje nakon 
završetka projekta Aglomeracije, jer su pojedine odvodne cijevi, začepljene, uništene ili potrgane. 

OPĆINSKI NAČELNIK: kad radovi na Aglomeraciji završe u suradnji sa Županijskom upravom 
za ceste rješavat će se navedeni problem, a kako se radi o županijskoj cesti bez njihovog odobrenja 
navedene radove nije moguće izvoditi. 

VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: kada će započeti isplata božićnica za umirovljenike? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Isplata božićnica kreće od 09. 12 do 11.12. 2024. U iznosu 30,00 eura 

po umirovljeniku, uz uvjet da mu iznos mirovine ne prelazi  400,00 eura. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Zaprimljen je dopis Marine Karlovčan iz Ferdinandovca gdje traži da se 

vijeće očituje na njezin problem prilikom sudskog spora sa Katom Maletić, a radi se o utvrđivanju 
međe. Kako je i Općina Ferdinandovac stranka u postupku, prilikom očevida na licu mjesta stranke 
su utvrdile da je utvrđen posljednji miran posjed i Općina Ferdinandovac nema elemenata za 
pobijanje presude.  

Članovi vijeća utvrdili su da se na dobivenu presudu Marina Karlovčan mora žaliti sudu, a ne 
Vijeću. Potrebno je sastaviti dopis i uputiti je na navedeno. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Kako se zbog postavljanja uspornika kod Osnovne škole sav promet 
preusmjerio po Trgu slobode uz Općinu i dječji vrtić, predlaže se da se uz vrtić postave uspornici ili 
stave prometni  znakovi upozorenja. 

LJUBICA PANEZIĆ, potpredsjednica: slaže se s prijedlogom uspornika, potrebni su kod vrtića. 
 
 



OPĆINSKI NAČELNIK: Župnik Daroslav Benjak predlaže da se Trg slobode preimenuje u Trg 
Ivana Južaka ili da barem neka druga ulica u Ferdinandovcu nosi njegovo ime. 

Članovi vijeća jednoglasno predlažu da župnik pokrene peticiju za promjenu Trga sloboda u 
Trg Ivana Južaka. 

PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Budući da nema. Završavam 
sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 19,25 sati. 
 
 

ZAPISNIČAR:                                               PREDSJEDNIK: 
 

Ivana Međurečan                        Branko Patačko 

 
 

           

 


